
PROTOKÓŁ Nr 5/2015 

 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu 

w dniu 12 maja 2015 roku. 

 
Posiedzenie trwało od godz.13

00
 do godz. 15

00 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk,     

ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk.   

 
Na posiedzeniu obecni: 

1. Grażyna Płonowska  Przewodniczący Komisji 

2. Sylwester Bobel  Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Krzysztof Bobel  Członek Komisji 

4. Anna Czesława Żero  Członek Komisji 

5. Henryk Żyłowski  Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Zdzisława Iwańczuk -Skarbnik Gminy 

2. Feliks Al.-der Wróblewski -Przewodniczący Rady Gminy 

3. Elżbieta Janina Szymańska -Zastępca Wójta 

 

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza projektów uchwał pod obrady VI sesji Rady Gminy Brańsk przyjętych 

Zarządzeniem Nr 45/2015 Wójta Gminy Brańsk z dnia 6 maja 2015r w sprawie 

przygotowania projektów uchwał pod obrady VI sesji Rady Gminy Brańsk. 

a) wyrażenie opinii w tej sprawie. 

4. Sprawy różne. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.1-2 Przewodnicząca Komisji powitała przybyłych członków komisji oraz osoby zaproszone. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum. Odczytała proponowany porządek posiedzenia 

i zwróciła się do członków komisji o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian. Wobec braku 

wniosków poddała pod głosowanie jego zatwierdzenie. Komisja RGOBiT głosami 5 -za, 

przeciwnych -0, wstrzymujących -0 porządek posiedzenia przyjęła.  

    

Ad. 3 Analiza projektów uchwał przygotowanych pod obrady VI sesji Rady Gminy Brańsk: 

 

1) Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2014, 
Skarbnik Gminy Pani Zdzisława Iwańczuk przedstawiła projekt uchwały. 

W fazie pytań i dyskusji nikt z członków Komisji nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. Głosami 5 - za, przeciwnych – 

0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

2) Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2014r, 
Skarbnik Gminy Pani Zdzisława Iwańczuk przedstawiła projekt uchwały. 

W fazie pytań i dyskusji nikt z członków Komisji nie zabrał głosu. 



Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. Głosami 5 - za, przeciwnych – 

0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

3) Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego samorządowej osoby prawnej za rok 2014,  
Skarbnik Gminy Pani Zdzisława Iwańczuk przedstawiła projekt uchwały. 

W fazie pytań i dyskusji nikt z członków Komisji nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. Głosami 5 - za, przeciwnych – 

0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

4) Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Brańsk z tytułu wykonania budżetu za rok 2014, 
Inspektor Pani Alina Adamczyk  przedstawiła projekt uchwały. 

W fazie pytań i dyskusji nikt z członków Komisji nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. Głosami 5 - za, przeciwnych – 

0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

5) Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Brańsk, 
Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Płonowska odczytała wniosek Komisji w sprawie 

podwyższenia wynagrodzenia Wójtowi Gminy Brańsk, następnie inspektor Pani Alina 

Adamczyk  przedstawiła projekt uchwały. 

W fazie pytań i dyskusji nikt z członków Komisji nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. Głosami 5 - za, przeciwnych – 

0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

6) Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Brańsk w roku 2015”, 
Inspektor Pani Alina Adamczyk  poinformowała, że na ostatniej sesji Rady Gminy „Program 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Brańsk w roku 2015” został przyjęty,  jednak nadzór Wojewody zgłosił do niego zastrzeżenia 

dotyczące scedowania w uchwale  wielu zadań na wójta gminy m.in. wyznaczenia schroniska, 

lekarza weterynarii, gospodarstwa zastępczego, a to powinno być już ujęte w uchwale. Biorąc 

powyższe pod uwagę wprowadzono stosowne zmiany do Programu i przygotowano nowy 

projekt uchwały.  

W fazie pytań i dyskusji nikt z członków Komisji nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. Głosami 5 - za, przeciwnych – 

0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

7) Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Brańsk, 

Inspektor Pani Alina Adamczyk  przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że zna opinie mieszkańców Widźgowa, co do 

zasadności sprzedaży tej nieruchomości, bo być może nowy nabywca utworzyłby tam nowe 

miejsca pracy.  

Głos zabrała Pani  Elżbieta Janina Szymańska – Zastępca Wójta, która wyraziła podobną 

nadzieję, że może jakieś Stowarzyszenie nieruchomość wykupi, lub ktoś założy  Dom Pomocy.  

Głos zabrał Przewodniczący Rady, proponując zapis w projekcie uchwały „sprzedaż lub 

dzierżawa” nieruchomości”. 



Odpowiedzi udzieliła Pani Zastępca Wójta – „zapisać można, tylko z dzierżawy gmina 

miałaby czynsz, natomiast obiekt należałoby dostosować do dzierżawy, ponieść nakłady 

finansowe, bo nikt go nie weźmie w takim stanie jak jest”. 

Pani radna Płonowska dopowiedziała – „jak nie dostosujemy obiektu, to ktoś może żądać od 

gminy dużych ulg w podatku”. 

Dalej mówiła Pani Zastępca Wójta – „moim zdaniem najbezpieczniej jest wystawić ten obiekt 

do sprzedaży, a jeżeli nie wyjdzie, przeznaczyć do dzierżawy, tylko w tej chwili nie ma tam 

nawet oczyszczalni”.  

   W wyniku dyskusji większość radnych z Komisji opowiedziała się za sprzedażą 

nieruchomości, ponieważ obiekt był już raz dzierżawiony i powstała tylko zaległość w czynszu.  

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. Głosami 5 - za, przeciwnych – 

0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

8) Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Bielskiemu w Bielsku Podlaskim na dofinansowanie zadania 

pod nazwą „Wykonanie nakładki bitumicznej na drodze powiatowej Nr 1694 B Brańsk 

– Popławy – Holonki – granica Powiatu”, 
Inspektor Pani Alina Adamczyk  przedstawiła projekt uchwały. 

W fazie pytań i dyskusji nikt z członków Komisji nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. Głosami 5 - za, przeciwnych – 

0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

9) Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Bielskiemu w Bielsku Podlaskim na opracowanie dokumentacji 

technicznej na zadanie pn.: „Przebudowa mostu położonego w ciągu drogi powiatowej 

Nr 1694B Brańsk – Dziadkowice przez rzekę Czarną wraz z dojazdami”, 
Inspektor Pani Alina Adamczyk  przedstawiła projekt uchwały. 

W fazie pytań i dyskusji nikt z członków Komisji nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. Głosami 5 - za, przeciwnych – 

0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

10) Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2015 rok. 
Skarbnik Gminy Pani Zdzisława Iwańczuk przedstawiła projekt uchwały. 

W fazie pytań i dyskusji nikt z członków Komisji nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. Głosami 5 - za, przeciwnych – 

0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

11) Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Brańska na lata 2015 – 2018. 

Skarbnik Gminy Pani Zdzisława Iwańczuk przedstawiła projekt uchwały. 

W fazie pytań i dyskusji nikt z członków Komisji nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały. Głosami 5 - za, przeciwnych – 

0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

   W związku z analizą projektów uchwał Komisja RGOBiT wydała pozytywną Opinię                

Nr 8/05/2015 w sprawie projektów uchwał pod obrady VI Sesji Rady Gminy Brańsk /opinia w 

załączeniu do protokołu/. 

 

Ad. 4 Sprawy różne: brak 

 

Ad. 5 Zapytania i wolne wnioski:  



 Przewodniczący Rady zapytał Panią Skarbnik czy ktoś z nią rozmawiał na temat 

wynagrodzenia dla sołtysów? Ponieważ na poprzedniej sesji Pan radny Wysocki chciał 

zgłosić wniosek o ustalenie wynagrodzenia sołtysom po 100zł, ale wcześniej nie 

rozmawiał o tym z Wójtem i Panią Skarbnik czy w ogóle są pieniądze na to. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Zastępca Wójta, informując, że żaden wniosek do urzędu gminy 

nie wpłynął, co również potwierdziła Pani Skarbnik, że nikt z nią na ten temat nie rozmawiał.  

 

 Radna Pani Anna Czesława Żero zapytała Panią Zastępcę Wójta czy wie coś więcej na 

temat wycinki drzew i wykonywania chodników w Kalnicy? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Zastępca Wójta, informując,  że Generalna Dyrekcja Dróg zwróciła 

się z wnioskiem do Wójta o wydanie pozwolenia na wycinkę drzew ale nic dalej się nie dzieje 

nikt gminy o dalszych krokach nie informował. 

 

Ad.6 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna 

Płonowska o godz. 15
00

zamknęła posiedzenie.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

Alina Adamczyk                                                       

Inspektor w UG Brańsk        Przewodniczący Komisji 

                                                                                  Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, 

                                                                                  Budownictwa i Transportu 

 

                                                                                   Grażyna Płonowska   

 


